
KBLS-sponsorbijeenkomst (28 november 2022) 
De Diaconie van de E.L.G. Zaandam werd uitgenodigd voor een sponsoren-bijeenkomst van  

de KBLS. Deze bijeenkomst werd gehouden op maandag 28 november in Utrecht.  

 

Namens de E.L.G. Zaandam woonden Dick Brekveld met 

Piet & Leny Derksen-Kamp de bijeenkomst, die werd 

gehouden in het gebouw van de Universiteit aan de 

Plompetorengracht, bij. Dit pand is de nieuwe locatie van 

de leerstoel want in september 2022 werd een start gemaakt 

met de verhuizing van de Theologische Universiteit 

Kampen naar Utrecht. Deze verhuizing wordt gefaseerd 

uitgevoerd en zal drie jaar in beslag  nemen. 
 

De bijeenkomst begon om 15.00 uur nadat we hartelijk waren verwelkomd door de voorzitter  

a.i . van de KBLS ds. Ilona Fritz alsmede door  

prof. dr. Sabine Hiebsch. En: er was koffie!  

De bijeenkomst, die plaatsvond in een fraaie zaal 

van het universiteitsgebouw,  werd geopend met 

een woord van welkom aan de aanwezige 

sponsoren door Ilona Fritz. 

Helaas konden niet alle sponsoren aanwezig zijn 

maar -ervan uitgaande dat het een werkdag betrof- 

was het een goede opkomst te noemen.  
 

 

 

Hierna werden we uitgenodigd voor een 

rondleiding in het gebouw o.l.v. de 

voorzitter van het College van Bestuur 

van de universiteit, Pim Boven.  

Het is een groot prachtig gebouw met 

diverse kamers en zalen.  

We bekeken de diverse historische 

ruimten o.a. de bibliotheek.  

Op de bovenverdieping liet Pim Boven 

ons in een collegezaal een kijkje nemen 

in de geschiedenis van het pand. 
 

We daalden weer af (met lift of trappen) naar de vergaderzaal, waar we werden getrakteerd op 

een nieuwe koffieronde, samen met heerlijke koeken van de lokale bakker. 

Hierna sprak Pim Boven namens het bestuur grote waardering uit voor de KBLS, voor de 

leerstoel en met name voor Sabine Hiebsch. Vooral haar onderwijs en methode van onderzoek 

leveren volgens hem een positieve bijdrage aan het profiel van de universiteit.  

Dat is ook op te maken uit de diverse bestuurlijke functies die zij aan de TU bekleedt.  

Pim Boven memoreerde de start in 2017 van – zoals hij het noemde- ‘het avontuur’ en hij stelde 

dat hiervan nu, na vijf jaar, gezegd kan worden dat het een succesvol besluit is gebleken. 
 

 

Vervolgens maakte prof. dr. Sabine Hiebsch via een 

presentatie ons zichtbaar duidelijk wat zij in de 

afgelopen vijf jaar als hoogleraar Lutherana heeft 

bereikt met als conclusie, dat er binnen Nederland 

geen enkele andere universiteit is waar de leerstoel 

Lutherana zo’n prominente rol speelt. 

Allen waren onder de indruk van het resultaat. 

Respect! 



Vervolgens was het de beurt aan dr. Hans van der Meer, die als lid van het Curatorium en als 

adviseur van de KLBS leerstoel belast was 

met de volgende taken: ervoor zorgen dat 

sponsoren uitleg kregen over het belang en 

de taken van het curatorium. Door het 

curatorium wordt enerzijds gekeken naar de 

prestaties van de hoogleraar, die benoemd 

is op een bepaalde leerstoel en anderzijds  

naar hoe de universiteit het functioneren 

van die hoogleraar mogelijk maakt.  
Dr. Hans van der Meer stelde tenslotte dat hij tot zijn genoegen kon constateren dat de prestaties 

van prof. Hiebsch altijd als voortreffelijk werden beoordeeld. En dat mag volgens hem blijken 

uit het aandeel in het onderwijsprogramma dat haar is toevertrouwd.  

Zo zijn volgens hem Luther en het Nederlandse lutheranisme niet meer weg te denken uit het 

programma van deze universiteit. Vandaar zijn oproep: blijf de leerstoel krachtig steunen! 
 

 

 

Tot slot van de bijeenkomst was het woord aan voorzitter a.i.  

ds. Ilona Fritz om de sponsoren erop te wijzen dat in mei 2023 het 

zesjarig contract zou eindigen. Refererend aan het succes van de 

leerstoel vroeg zij de sponsoren te overwegen de K.B.L.S. voor een 

volgende periode van zes (meer of minder kan ook)  jaren opnieuw te 

ondersteunen. 

De Diaconie van de E.L.G. Zaandam was al tot het besluit gekomen om 

de sponsorbijdrage voor de K.B.L.S. te verdubbelen.  

Voor welke termijn dit zou moeten gelden was een agendapunt dat nog 

in de vergaderingen van respectievelijk het College van Diakenen 

alsmede in de Algemene Kerkenraad zou moeten worden overwogen. 
 

De bijeenkomst werd in stijl afgesloten en de aanwezigen namen 

hartelijk afscheid van elkaar. Het was voor de sponsoren vooral een 

leerzame, indrukwekkende bijeenkomst. Indrukwekkend, met name 

omdat het resultaat (voor sommigen wellicht boven verwachting) 

excellent kan worden genoemd. 
 

Na alle informatie die werd gedeeld op deze bijeenkomst is het de 

intentie van de Diaconie der E.L.G. Zaandam de hoogte en de termijn 

van de nieuwe bijdrage met prioriteit op de agenda zetten.  
 


